
Terugblik 2021 en vooruitblik 2022 

Beste wijkbewoners, wijkpartners, 

Wederom is er een jaar voorbij. En weer was het geen normaal jaar. Al 

had ik nog zo de wens uitgesproken in mijn vorige vooruitblik afgelopen 

jaar. Het afgelopen jaar was de nieuwjaarstoespraak een opgenomen 

boodschap wegens het afgelasten van de nieuwjaarsreceptie vanwege 

de COVID-19 maatregelen. Dat wilde de wijkraad dit jaar niet weer. 

Vandaar dat we nu een online nieuwjaarsreceptie hebben. 

Ook in het afgelopen jaar zijn er weer veel mensen ziek geworden en 

erger nog hebben dierbare moeten verliezen. Ik wens alle mensen die 

het zwaar hebben omdat zij hun dierbare moeten missen veel liefs, steun 

en kracht voor het nieuwe jaar. 

Ook dit jaar vraagt de wijkraad u weer te letten op de mensen in uw 

omgeving die het zwaar hebben of eenzaam zijn. Reik hen de hand. 

Steun hen, en meld het bij instanties die kunnen helpen. 

Zoals gezegd begon het jaar met het afgelasten van de 

nieuwjaarsreceptie wegens coronamaatregelen net zoals nu het geval is. 

We hebben toen de receptie niet door laten gaan wegens die 

maatregelen. Voor dit jaar hebben anders gekozen zoals u merkt.  

Helaas hebben wij ook dit jaar de kerstboominzameling moeten 

annuleren. Daar zijn wel vragen over gesteld. Normaal worden via  de 

wijkraad Floriande bijna 2.000 bomen opgehaald. Dat kan niet als wij 

allen ons aan de coronamaatregelen dienen te houden. Dat anderen wel 

een inzameling hebben georganiseerd, is hun verantwoordelijkheid. 

De wijkraad had ook de hoop dat we met ons speerpunt Veiligheid aan 

de slag konden gaan. Dat punt was ten slotte al in 2020 aangekondigd 

en in gang gezet. Door de voortdurende coronamaatregelen hebben de 

instanties, zoals politie en gemeente, andere prioriteiten gesteld dan 

voorlichting via de wijkraad. De wijkraad denkt dat we dit jaar daar wel 

mee aan de slag moeten. 

 

Ondanks de coronacrisis en de daaropvolgende COVID-19 maatregelen 

zijn een aantal zaken gerealiseerd in 2021.  



Als eerste vermeld ik hier dat we inmiddels de online 

bewonersvergaderingen hebben opgestart. Voor een aantal vaste 

bezoekers van onze vergadering een hele uitdaging, maar inmiddels lukt 

dit toch vrij aardig. Uiteraard is dit niet wat je wenst als wijkraad maar in 

ieder geval beter dan niets. We hopen elkaar op korte termijn weer in 

levenden lijve te zien. Mogelijk al in maart op onze eerstvolgende 

vergadering. 

Een ander punt is de oplevering/opening van de FBK-laan. In het begin 

van het jaar is de weg geheel opgeleverd. De wijkraad is zeer te spreken 

over het resultaat. De feestelijke opening van deze weg is gesneuveld 

door de coronaperikelen, maar inmiddels heeft de klankbordgroep het 

project al geëvalueerd en vindt donderdag a.s. de bespreking plaats van 

de evaluatie die plaats heeft gevonden met jullie, de wijkbewoners. Er is 

naar onze mening een mooi stuk weg gerealiseerd dat duidelijk een 

betere uitstraling heeft dan de vorige weg. 

Naast dit infrastructurele project hebben we ook gezien dat de bus sluis 

eindelijk is aangepast. Het heeft lang geduurd maar nu is de bus sluis 

weggehaald en vervangen door een verkeersregelinstallatie. Verder is 

de sluis verplaatst en is eindelijk de onlogische slinger voor Studio 5 

verdwenen. Ook is de bereikbaarheid van het gezondheidscentrum, de 

kinderopvang en Studio 5 een stuk verbeterd door wijziging van de 

toegang tot het parkeerterrein. 

Gelukkig bleef het daar niet bij. De gehele Deltaweg en Waddenweg zijn 

opnieuw geasfalteerd. Daar kunnen we dan weer 20 jaar mee vooruit. 

Het einde van deze twee grote infrastructuurprojecten betekent niet dat 

we klaar zijn in de wijk. Op dit moment loopt een nieuw project: de 

Nieuwe Bennebroekerweg. Ook voor dit project is een klankbordgroep in 

het leven geroepen waarin de wijkraad deelneemt. De opwaardering van 

de Nieuwe Bennebroekerweg is het logistieke vervolg op het verlaten 

van het oude project van de Duinpolderweg. 

Tegenvaller is een ander “speerpunt” in de wijk. Het grootste kunstwerk 
in onze wijk, het 33 meter hoge “Windzwaard” heeft de pijp aan Maarten 
gegeven. Formeel is de naam van het kunstwerk 'windzwaard' maar o.a. 
door de inspiratie van de kunstenaar van het Star Wars-lichtzwaard en 
de getoonde impressies in de volksmond ook wel 'lichtzwaard' genoemd. 



Door verkeerde keuzes bij de technische realisatie en na vele kostbare 
halve oplossingen is dit zwaard definitief gedoofd. 

Het maaibeleid van de gemeente heeft dit jaar de wijk vaak lang wild 
begroeid gelaten. De zeer groei-rijke seizoenen in 2021 hebben daar 
zeker ook een rol in gehad. Maar bovenal omdat niet gemaaid werd 
conform de contractvoorwaarden. De gemeente heeft aangegeven in het 
nieuwe jaar hier meer aandacht voor te hebben. 

Ook zijn er tal van andere zaken gerealiseerd die niet zo snel opvallen. 

Zo hebben we een flexibeler waterpeil gekregen bij de eilanden door de 

verwijdering van dammetjes in de sloten. 

Verder zijn bij de speelvoorzieningen in de wijk bij de reguliere controles 

enkele speelvoorzieningen verwijderd en in sommige gevallen 

vervangen door voorzieningen voor andere leeftijdsgroepen. 

Ook hebben we kunnen zien dat er deelscooters in de wijk zijn 

verschenen. 

Op de valreep van 2021 zijn ook de veelbesproken oplossingen voor de 

problemen met de jeugd op het skatepark uitgevoerd. Borden wijzen de 

jongeren en ouders op de spelregels en coaches begeleiden de jeugd 

(en de ouders) op een van de meest bezochte plekjes in onze wijk. De 

inzet van coaches helpt mee bij het handhaven van het speelplezier en 

de openbare orde. 

Met het achter ons laten van het oude jaar richten we nu onze blik weer 

naar voren. 

In de eerste plaats spreek ik hier weer de hoop uit dat 2022 een beter 

jaar wordt dan 2021. Bij de eerste de beste gelegenheid zullen we de 

bewonersvergadering weer in het SKWA houden.  

Ook is het de bedoeling om ons speerpunt veiligheid nu wel tot 

uitvoering te brengen, hoewel we daar al wel een begin mee hebben 

gemaakt. Desondanks gaat de wijkraad zich hiervoor inzetten. 

Verder is in deze tijden het onder de aandacht brengen van de 

naamsbekendheid van de Wijkraad een heikel punt. Daar zal ook meer 

aandacht aan besteedt worden. Daar is namelijk wederom weinig van 

terecht gekomen in het afgelopen jaar. De naamsbekendheid valt naar 



onze mening goed te combineren met het feit dat de wijkraad in april 15 

jaar bestaat. 

Ook de hiervoor al besproken aandacht voor de jeugd zal een punt van 

voortdurende aandacht zijn voor de wijkraad.  

Daarnaast zal de aandacht van de wijkraad ook uitgaan naar de 

voortgang van de opwaardering van de Nieuwe Bennebroekerweg.  

En als laatste punt wil ik nog wijzen op de landelijk veel besproken 

energietransitie. Ook onze wijk zal daar niet aan ontkomen. Over enige 

tijd zal er nadere informatie komen over het energieloket van de 

gemeente en de betekenis van de transitie voor onze wijk. Dat zal niet 

alleen gaan over uitbreiding van laadpalen voor elektrische voertuigen 

maar ook over de toekomst als we van het gas af gaan. Overigens vallen 

aardgas en kernenergie volgens de Europese Commissie onder de 

categorie: groene energie. 

Al met al genoeg punten om ons dit jaar weer mee bezig te houden. 

Ik hoop dat u ons ook in het nieuwe jaar steunt om dit doel te bereiken. 

Ik wens u allen een gelukkig en gezond lockdownvrij 2022 toe. 

 


